

**** Please note that an extension has been granted to January 12, 2015, at 14:00 (2:00PM)****

****Veillez noter que la fermeture de la période pour la remise des soumissions est prolongé jusqu'au 12 janvier 2015 à 14 :00 (2 :00PM). ****

Question 1

Q) On the buy and sell site, are two RFPs that are quite similar

Social Media Content Development #1000167366.
Digital Engagement Services #HT399-14-3551.

Given that the 2 mandates are inter-related, is it possible to submit 1 bid for both? Is it also possible to extend the date of the first RFP (Content) to January 16, 2015? The latter would be particularly appreciated in light upcoming holiday season.

A) Both solicitations are separated and must be treated as such. It is essential that bidders ensure that their proposal responds specifically to the requirement and evaluation criteria as specified for each individual solicitation as the requirements and evaluation criteria of each solicitation are not identical.

The closing date of this solicitation (#1000167366) has been extended to January 12, 2015.

.....

Q) Sur le site internet il y a deux processus qui semblent être très similaires.

Engagement des médias sociaux #100067366

Services d'engagement digital #HT399-14-3551

Étant donné que les deux mandats sont inter-reliés, est-ce possible de soumettre une soumission pour les deux?

R) Les deux processus sont séparés et se doivent d'être traités de cette façon. Il est essentielles que les fournisseurs s'assurent que leur proposition réponde aux spécifications demandées ainsi que les critères d'évaluation spécifiés pour chaque processus car les demandes ne sont pas identique et seront évalué séparément.

Question 2

Q) 1. In section 2.1.1 there are as many as Ten (10) streams identified. Can you confirm if the same resource can be named in multiple categories?

A) The same resource can be named in multiple categories, as long as it is clearly indicated in the proposal.

Q) Dans la section 2.1.1 il y a 10 catégories identifiés. Est-ce que vous pourriez confirmer que la même ressource peut être nommée dans multiple catégories?

R) La même ressource peut être nommé dans multiple catégories mais ceci doit être indiqué clairement dans la proposition.